
Zápis ze zasedání školské rady č. 3 ze dne 29.8. 2019 

Přítomni: p. Pokorný, p. Kroupová, p. Šoltésová, p. Klíma, p. Heroudková, p. Švecová 

Zahájení: p. Pokorný 

Zapisovatel: p. Švecová 

Ověřovatel: p. Klíma 

Bod programu č. 1  

- Zahájení v 15h v budově ZŠ Rosice 

Bod programu č. 2 a 3 Schválení programu zasedání, Určení zapisovatele a ověřovatele  

- Schváleno jednomyslně (Pro – 6; Proti – 0; Zdrželi se – 0) 

Bod programu č. 4 Vyjádření ŠR k novému ŠVP ROSCESTÍK II 

- Představen p. Kroupovou 

- Projednán 

Bod programu č. 5 Schválení nového školního řádu a řádu ŠD  

- Změny v řádu školní družiny představeny p. Pokorným: změna v času ranního provozu školní 

družiny (6:30 – 7:30), navýšení počtu tříd školní družiny na 8, nápojový automat zrušen 

- Změny ve školním řádu představeny p. Pokorným (v systému kázeňského opatření přibyla 

motivační část kladných bodů za dobré chování) 

Hlasování o přijetí změn: jednomyslně přijato (Pro – 6; Proti – 0; Zdrželi se – 0) 

Bod programu č. 6 Diskuze 

p. Pokorný 

-  uvědomil radu o potřebě doplňujících voleb do školské rady v listopadu 2019 

- termín následujícího zasedání byl předběžně stanoven na úterý 1.10. 2019 v odpoledních 

hodinách (termín a hodina bude potvrzena p. Pokorným). Na říjnovém zasedáni rady 

proběhne schválení výroční zprávy školy. 

- podal informace o prohlídce zrekonstruovaných prostor, která bude probíhat dne 11.9. 2019 

od 15:30 

p. Volánek 

- vznesl dotaz na aktuální počet žáků, učitelů a pedagogických pracovníků 

- podal informace o rekonstrukci venkovního hřiště, předpokládaná realizace r. 2020, 

v nákladu přibližně 1,5 mil, snaha města o získání dotace 

- podal informace o zlepšení parkování a průjezdnosti ulice Nad Školami, prosba na využívání 

upraveného prostoru zaměstnanci školy 

- vznesl dotaz na školní fórum, projevil zájem o udržení projektu (jako cestu k vytváření a 

posilování pocitu sounáležitosti s místem kde žiji), navrhl zapojení do projektu i mladší školní 

děti, navrhl zpětné porovnání proběhlých změn vyplívajících ze zasedání šk. fóra. 

  



p. Heroudková 

- vznesla dotaz na počet asistentů 

- poděkovala škole a zaměstnancům za účast na projektu „finanční gramotnosti“ 

- nabídla workshop „Organizace času“ 

- požádala o informace k probíhající rekonstrukci školy, resp. k plnění pojistné události ze září 

2018 (informace podal p. Volánek) 

p. Kroupová 

- představila další chystané vzdělávací projekty 

p. Švecová 

- vznesla dotaz na vzdělávací projekt „Kiberšikana“ (je v jednání) 

- vznesla dotaz na sběr papíru ve šk. r. 2019/2020 (informace podal p. Pokorný) 

- vznesla dotaz na opravu schodů v ulici Pod Valy při vstupu na cestu směrem k školní zahradě 

(informace o plánované rekonstrukci podal p. Volánek) 

 

 

 

Zápis vypracovala: Švecová Lucie 

V Rosicích dne 3.9. 2019 


